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Punt 1 

 
Opening door de voorzitter  
 
De voorzitter, Dr. Stefan Dietzfelbinger, heet de aanwezigen van harte welkom. 
  
De voorzitter vraagt of er verzoeken zijn tot wijziging van de agenda. Het laatste is 
niet het geval. Derhalve wordt de agenda ongewijzigd vastgesteld. 
 

Punt 2 Verslag van de vergadering d.d. 18 oktober 2023    
Verslag van de digitale vergadering van 11 maart 2024 
 
De voorzitter benoemt de afzonderlijke verslagen. Er zijn geen vragen van de 
kant van de commissieleden. 
 
Besluit: 
De verslagen worden ongewijzigd unaniem vastgesteld. 
 

 
Punt 3 

 
INTERREG VI A Deutschland-Nederland 
Stand van zaken Interreg VI A Deutschland-Nederland 
 
De heer Kochs, Euregio Rijn-Waal, licht de stand van zaken rond het Interreg-
programma VI A Deutschland-Nederland toe, alsmede de huidige 
projectontwikkeling. 
 
Het besluitvormingssysteem voor Interreg-projecten wordt nader toegelicht door 
de heer Kochs en mevrouw Hammam (regionaal programmamanagement 
Interreg ERW). De innovatieprojecten worden beoordeeld door alle 15 Interreg-
partners - ministeries, provincies en Euregio's - en zij dienen een gezamenlijke 
beoordeling in. Hiervoor wordt gebruikt gemaakt van een scoringprocedure. 
  
De commissie zou graag feedback ontvangen over de evaluatie van de Interreg-
projecten. Er is vooral interesse in de gronden voor een negatief advies of voor 
afwijzing van projecten. Bovendien zou de commissie kunnen worden 
geïnformeerd over de subsidiemiddelen die al zijn gereserveerd en die nog 
beschikbaar zijn. De heer Kochs zegt toe dit voortaan bij het opstellen van de 
stukken weer mee te nemen.  
 
De heer Boone, gemeente Zevenaar, informeert naar de voortgang van het 
TRAM-project. De heer Kochs geeft aan dat ERW als projectpartner in dit project 
verantwoordelijk is voor de communicatie met de lidgemeenten. Het project 
bevindt zich momenteel nog in de beginfase. Er kan echter worden gesteld dat de 
tenuitvoerlegging gestaag vordert.  
 
Besluit: 
Kennisneming 
 
 

Punt 4 Evaluatie van de commissies 
 
De aanleiding voor de enquête wordt toegelicht door de voorzitter.  
De heer Kochs presenteert de resultaten van de enquête (zie bijlage). Vervolgens 
wordt de aanwezigen gevraagd wat voor hen mogelijke prikkels zijn om aan de 
vergaderingen deel te nemen.  
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De heer Mayer stelt dat de belangen zeer waarschijnlijk sterk uiteenlopen. Er 
moet concreet worden gemaakt hoe een gemeente hiervan kan profiteren (wat 
het een gemeente oplevert). De onderwerpen van de vergaderingen kunnen ook 
onafhankelijk van het project worden georganiseerd. 
 
De heer Jilisen, Land van Cuijk, geeft aan dat je als deelnemer iets in de 
vergaderingen kunt inbrengen en idealiter ook iets naar de eigen gemeente mee 
terug kunt nemen. Dit betekent bijvoorbeeld dat je je voorbereidt op een belangrijk 
onderwerp, zodat je tijdens de vergadering een bijdrage kunt leveren (bijv. wat er 
in de eigen gemeente over het onderwerp wordt gerealiseerd). Na de vergadering 
kunnen de nieuwe inzichten worden teruggekoppeld naar de gemeente. 
 
De heer Derks, gemeente Wijchen, zegt geïnteresseerd te zijn in best practices, 
om te weten te komen wat er in de regio al met succes is gerealiseerd, zodat 
zichtbaar en tastbaar wordt wat de samenwerking zoal oplevert. De voorzitter 
merkt ook op dat zou moeten worden aangetoond wat er naar de regio 
terugvloeit. 
 
De voorzitter stelt voor om op de website van de Euregio Rijn-Waal een 
projectoverzicht van de goedgekeurde projecten te publiceren.  
De heer Kochs zegt dat er weer meer wordt ingezet op newsflashes in de richting 
van de lidgemeenten. 
 
Besluit: 
Kennisneming 
 

 
Punt 5 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Mededelingen 
 
 GROS NL-NRW 
 
De voorzitter geeft het woord aan de heer Kochs om het agendapunt toe te 
lichten.  
De heer Kochs doet kort verslag van de vergadering van de GROS-
coördinatiegroep op 11 april 2024, waar de stand van zaken rond de actuele 
Grenslandagenda is besproken en de nieuw ingediende voorstellen voor de 
nieuwe Grenslandagenda zijn beoordeeld.  
 
Het realiseren van de vijf doelstellingen ligt momenteel op schema. Het gaat 
hierbij om 1) Contactpunten voor Euregionaal onderwijs (bij de Euregio's), 2) 
Oprichting van de Euregio-profielscholen ook aan Nederlandse zijde, 3) Evaluatie 
van de adviesstructuur en financiering van de GIP's met als doel de continuïteit 
van het door de GIP's aangeboden dienstenaanbod te blijven waarborgen, 4) 
Grensoverschrijdende inzet van Duitse en Nederlandse hulpdiensten en 5) 
Mogelijkheden voor het opzetten van een verbindingsnetwerk voor 
grensoverschrijdende rampenbestrijding. 
   
De ingediende voorstellen voor de nieuwe Grenslandagenda zijn beoordeeld. Er 
is overeengekomen de volgende voorstellen verder uit te werken:  

• De bezorgdheid over de tanende populariteit van het vak Duits op 
Nederlandse scholen.  

• Nederlanders die in Nederland werken en in Duitsland wonen en daar 
geen toegang hebben tot een huisarts. 

• Hulp voor kinderen met dyslexie; deze hulp is alleen beschikbaar voor in 
Nederland wonende kinderen. 
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• Ouders die de grens gebruiken om hulp voor hun kinderen te ontlopen. 
 
Daarnaast wordt gewerkt aan het formuleren van de doelstelling voor de 
Grenslandagenda op het gebied van infiltratie door de georganiseerde misdaad 
en voor het opzetten van een netwerk van politieke besluitvormers voor 
grensoverschrijdend crisisbeheer als aanvulling op het bestaande 
verbindingsnetwerk op operationeel niveau. 
 
Voorstellen kunnen nog steeds worden ingediend. De onderwerpen moeten in 
juni worden afgerond, zodat de afstemming met de vakafdelingen tijdens de 
zomermaanden kan plaatsvinden en de Grenslandagenda op 26 september 
tijdens de Grenslandconferentie in Krefeld kan worden vastgesteld.  
 
 Terugblik netwerkevenement Euregioraad 
De heer Kochs blikt kort terug op het netwerkevenement van de Euregioraad. Het 
evenement werd goed bezocht en de deelnemers toonden grote belangstelling 
voor de subsidiemogelijkheden in het kader van 80 jaar vrijheid en 
KPFINDUSTRIE_4.0. 
 
Besluit: 
Kennisneming 
 

 
Punt 6 

 
Ervaringsverslag van een start-up met INTERREG VIA  
 
De heer Leenders van Predica Diagnostics B.V. geeft uitleg over het 
grensoverschrijdende project dat de diagnostiek van baarmoederhalskanker wil 
verbeteren. 
 
Over Predica Diagnostics: Wij ontwikkelen moleculaire diagnostische tests op 
basis van een platformtechnologie voor gerichte high-throughput RNA-
sequencing. De test genereert grote hoeveelheden data die met behulp van 
machine learning kunnen worden omgezet in voorspellende modellen en 
algoritmen. Wij ontwikkelen de CervicaDx-test om de screening op 
baarmoederhalskanker aanzienlijk te verbeteren waar nog geen behoefte is aan 
tests met een hoge specificiteit. 
 
In het kader van deze presentatie krijgen de commissieleden inzicht in de 
ontwikkeling van een mogelijk Interreg-project. Aangezien een Duitse partner 
onlangs heeft aangekondigd zich terug te trekken uit het projectconsortium, is de 
zoektocht naar partners aan Duitse zijde op het gebied van 
baarmoederhalskanker nu hervat. 
 
Voor toekomstige samenwerking op het gebied van diagnostiek is Predica 
Diagnostics B.V. op zoek naar Duitse partners in het mkb met een innovatiefocus 
in het Duits/Nederlandse grensgebied op een of meer van de volgende terreinen:  
1) Bigdataverwerking/machine learning/softwareontwikkeling 
2) Laboratoriumautomatisering  
3) Ontwikkeling van ICT-infrastructuur 
4) Evaluatie van gezondheidstechnologie  
5) Next-generation sequencing  
 
http://www.predica-diagnostics.com. Contact: william.leenders@predicadx.com  
 

http://www.predica-diagnostics.com/
mailto:william.leenders@predicadx.com
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Een ander projectidee dat wordt gepresenteerd, is het idee voor een National 
Individual floating Transport Infrastructure (NIfTI). De heer Jon Feenstra, 
Radboud Universiteit Nijmegen, legt het concept van deze innovatieve transport- 
en mobiliteitstechnologie uit. 
 
Besluit: 
Kennisneming 
 

 
Punt 7  

 
Sluiting 
 
De voorzitter sluit onder dankzegging aan de deelnemers het officiële deel van de 
vergadering van de commissie voor economische aangelegenheden af. 
 
Er volgt een rondleiding door het High Field Magnet Laboratory (HFML) van de 
Radboud Universiteit Nijmegen. In het kader van deze rondleiding wordt het 
projectidee van een National Individual floating Transport Infrastructure (NIfTI) als 
model aan de commissieleden gepresenteerd.  
 
 
Na afloop van de rondleiding kunnen de nog aanwezige commissieleden 
kennismaken met nog twee start-ups.  
 
1. Synaptica B.V., opgericht door Dr. Marijn Martens. Het bedrijf loopt voorop in de 
revolutionaire behandeling van epilepsie. 
www.synaptica.nl 
 
2. AeroCount B.V., opgericht door Beate Stevens.  
De fijnstofmeter van AeroCount helpt bij het tot stand brengen van een gezonde 
leefomgeving thuis en op het werk. Het bedrijf is gespecialiseerd in het 
visualiseren van luchtvervuiling op een dashboard in een app, wat klanten de 
mogelijkheid biedt effectieve maatregelen te nemen.  
https://aerocount.nl/ 
 

 
Kleve, 25 april 2024 
Andreas Kochs 
Ambtelijk secretaris 
 
 
 

http://www.synaptica.nl/
https://aerocount.nl/
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